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Konferencijos registracijos pradžia – 19:00val. 

 

Konferencijos pirmininkas: Vėjas Strelčiūnas 

Konferencijos sekretoriai: Mantas Kazėnas; Martyna Žemaitytė; 

 

KONFERENCIJOS DARBOTVARKĖ: 

1. Registracija; 

2. Konferencijos atidarymas; 

3. Konferencijos pirmininko, sekretorių rinkimai; 

4. Darbotvarkės tvirtinimas; 

5. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai; 

6. Kvorumo tikrinimas; 

7. Kandidatų į VILNIUS TECH SA AGAI pirmininko pareigas prisistatymai; 

8. Klausimų sesija; 

9. VILNIUS TECH SA AGAI pirmininko rinkimai; 

10. VILNIUS TECH SA AGAI pirmininko rinkimų rezultatų pristatymas; 

11. Konferencijos uždarymas.  
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1. Registracija 

Konferencijoje užsiregistravo 15 seniūnų iš 24.  

Kvorumas yra, konferencija gali vykti. 

 

2. Konferencijos atidarymas 

VGTU SA AGAI pirmininkė Ramunė Miliauskaitė atidaro konferenciją. 

 

3. Konferencijos pirmininko, sekretorių rinkimai 

● Konferencijos pirmininkas pasiūlytas Vėjas Strelčiūnas. 

Patvirtinta bendru sutarimu. 

● Konferencijos sekretoriais pasiūlyti Mantas Kazėnas ir Martyna Žemaitytė.   

Patvirtinta bendru sutarimu. 

 

4. Darbotvarkės tvirtinimas, balsų skaičiavimo komisijos rinkimai, kvorumo 

tikrinimas 

Siūlymas darbotvarkės pakeitimui: 

Darbotvarkė patvirtinta bendru sutarimu. 

 

Į balsų skaičiavimo komisiją pasiūlyti:  

• Arnas Bartelis AMf-22/1 

• Matas Dužinskas AMf-22/1 

• Vincas Janušas AMf-22 

Į balsų skaičiavimo komisiją bendru sutarimu išrinkti:  

• Matas Dužinskas AMf-22/1  

• Arnas Bartelis AMf-22/1 

• Vincas Janušas AMf-22/1 

Tikrinamas kvorumas. Konferencijoje dalyvauja 15 seniūnai iš 24.  

Kvorumas yra, konferencija gali vykti. 
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5. Kandidatų į VGTU SA AGAI pirmininko pareigas prisistatymai 

Prisistato kandidatai į VGTU SA AGAI pirmininko pareigas: Karolis Fedorovičius. 

6. Klausimų sesija 

Kandidatai į VGTU SA AGAI pirmininko pareigas atsako į kylančius klausimus. 

Klausimų sesija: 

 

1. Karolina Balkutė AMf-23/1. Gal jau turi pavyzdžių iš naujų renginių ir projektų? 

Atsakymas: Vienas iš pavyzdžių būtų, kad mes organizuojame renginį „Kylam“, tad  

norime padaryti renginį, pavadinimu „Skrendam“. Padaryti 3 prieš 3 krepšinio turnyrą, 

kurį šiais metais jau rengėme, kadangi jis gana gerai pavyko. 

 

2. Smiltė Kiaunytė SA prezidentė. Kokių turi akademinių tikslų? 

Atsakymas: Kartu su vicepirmininku esame sutarė, kad vienas iš tikslų, kurį reikėtų 

padaryti, tai, kad pilotai atlikdami savo praktiką turi patys susimokėti už savo ausines 

ir kitus reikmenis. Mano nuomone, tai turėtų būti suteikiama nemokamai arba 

suteikiamos nuolaidos, nes kiek girdėjau ausinės gali kainuoti apie 50-70 eurų ir 

manau, kad tai yra nesąžininga. 

Klausimo papildymas: Ar yra numatoma kažkas pilotams, kadangi nebuvo suderintos 

jų skrydžių praktikos? 

Atsakymas: Šio metu į šį klausima negaliu atsakyti, bet daugiau pasidomėsiu, kai 

pradėsiu savo kadenciją ir manau tikrai atsiminsiu, kad ši problema yra aktuali. 

 

3. Agna Petkevičiūtė svečias. Ar matai kažkokias problemas su SPK? 

Atsakymas: Kiek žinau, šiais metais SPK yra išrinkti nauji nariai, tai manau, kad SPK 

pagerės šiais metais, tačiau negaliu pasakyti, kad labai daug žinau šioje srityje. 
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4. Rokas Šmatauskas AMf-22/2. Kuo manai jūsų komanda yra geresnė už buvusią 

komandą? 

Atsakymas: Nemanau, kad mūsų komanda yra daug geresnę už buvusią komandą, 

tačiau manau, kad ir praeita ir ši komanda turi savo stipriųjų pusių, tad nesakyčiau, kad 

mūsų yra geresnė, bet ir ne blogesnė. 

7. VGTU SA AGAI pirmininko rinkimai 

Seniūnai slaptu balsavimu renka naują VGTU SA AGAI pirmininką. 

Balsavime dalyvavusiu seniūnų skaičius – 15 

Karolis Fedorovičius – 15 

Susilaikė - 0 

VGTU SA AGAI pirmininkas išrinktas Karolis Fedorovičius.  
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8. Konferencijos uždarymas 
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